



Mötesprotokoll 2025.01 från styrelsemöte
250110 Quality View hotel Malmö

Närvarande:	MM	Magnus Månsson	ordf.
	LS	Liselott Schönström	sekr
	LN	Lennart Nielsen	kassör
	LL	Lena Lönn	
	ET	Elias Tropé	
	ER	Emma Rudnert	
	GR	Gabriel Rasmussen	adjungerad
	CM	Carina Månsson	adjungerad
Meddelat förhinder:	JP	Jenny Pålsson	vice ordf

§§ 1 Mötet öppnas

- MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 2 Föregående protokoll

- Protokoll 2024.14 godkändes.

§§ 3 Godkännande av dagordning

- Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 4 Ekonomi/Budget

- Styrelsens budget kommer att läggas, så fort LN och Carina Nilsson har gått igenom de ändringarna som LN har gjort i Visma.
- De klubbarna som inte har betalt avgift till Södra kommer att få ytterligare påminnelser. ER kollar hur man enklast gör med inkasso.
- Reseräkning med kvitto med alkohol godkändes inte. LN kontaktar den som har skickat in den.



§§ 5 Styrelsens planering

- JP har meddelat att hon kommer att avgå vid Södras årsmöte. Beslut togs om vem som ska sköta hennes uppgifter. Hemsidan tar ET hand om, Facebook ET. Togs beslut om att SGA ska få inloggning till Facebook, så att de själva kan lägga in där. Idrottonline tar ET tillsammans med ER hand om och Onemejlen tar MM och CM hand om. Fakturan från One mejl kommer till MM.
- LN har efter mycket jobb fått kontakt med Tomelilla MK som ska vara värdar för Södras årsmöte 2025.
- Kommit tre ansökningar om A-licens tävlingsledning rally, från Hässleholms MK. De hade felaktigt skickats direkt till SBF:s licensavdelning. Det är distrikten som godkänner. LS kontakter HMK för att det saknades signatur från klubben och det var stämplat i distriktets signeringsruta.

§§ 6 Styrelsens rapportering.

- BKS kommittén; fick i veckan som gick, veta att det skulle slipas och oljas golv i hela konferensavdelningen, så vi hade inte tillträde där på fredagen. Ett annat mötesrum för fredagens styrelsemöte skulle ordnas. Detta innebär också att de SGA som tänkt att göra förberedelser på fredagen inte kommer åt någon lokal.
- A-licens, tävlingsledning folktrace godkändes 11/12–24 via WhatsApp.
- MM informerade via mejl, om att det fanns distrikt i Sverige som inte hade uppdaterat sina stadgar sen 80-talet. Inte OK. Södra hade senaste uppdateringen 2022. Vi behöver skriva en proposition till Södras årsmöte om digitala extra årsmöte § 17.
- Furulunds RCK har bytt mejladress och adress till hemsida. LS har ändrat i listan med klubbkontakter.

§§ 7 SBF info

- Från Disa. Fråga om SBF:s styrelse räknades som förtroendevalda. LS svarade att det är distriktets förtroendevalda som det gäller och att Södras styrelse inte har tagit något beslut om att bjuda in några gäster.

§§ 8 Sportgren/SGA

- RB har skickat in regler för 2025.



§§ 9 Utbildning

- Förslag från ET att vi ska ha utbildning för SGA. De har en handlingsbeskrivning, men den innefattar inte alla praktiska detaljer som ligger på SGA:s ansvar. Då vi har några nya SGA, så känns det som det behövs mer information och kunskap.

§§ 10 Inkommen post

- Fråga om licenstagning, B-licens tävlingsledning. MM har svarat honom.
- Mejl från Rf SISU Blekinge.

§§ 11 Övrigt

- Tomas Olsson, Södras säkerhetsansvarige för arenasport, är nu med i en arbetsgrupp för arenasport hos SBF.
- ET meddelade att han hade kontakt med Robin Klemmedsson, som var nyfiken på Södras arbete. Han ville gärna vara med och se och lära sig mer framöver.
- MM skriver verksamhetsberättelsen för 2024. Styrelsen gick igenom verksamhetsplanen för 2025. Tanken är att över tid lyfta fram Enkel Bilsport, men också ge driftingen och lådbilarna, tid för att utvecklas. Vid nästa ordförandemöte ska vi informera om just begreppet enkel bilsport. Finns också önskemål om fler fysiska styrelsemöten.

§§ 12 Nästa möte

- 10/2 via Teams.

§§ 13 Mötets avslutande

- MM avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Magnus Månsson